



## Membership form/ Formulaire d'adhésion 2022-2023

Membership in the Council of Archives New Brunswick is institutionally-based and consists of all types of archives including those of government, universities, historical societies, museums, religious communities, sports organizations and volunteer groups. The institutional membership fee is **\$45.00** and the individual membership fee is **\$20.00** and it covers the year starting from April 1<sup>st</sup> to March 31<sup>st</sup>. Please complete this form and return it to the Archives Advisor at the address below. Please make your cheque payable to the *Council of Archives New Brunswick*. Thank you.

Notre adhésion est institutionnelle et comprend les organismes à but non lucratif, les institutions provinciales, les centres d'archives universitaires, les sociétés historiques, les musées et les communautés religieuses. Le frais d'adhésion institutionnelle est **45,00\$** et d'adhésion individuelle est **20,00\$**. Votre adhésion couvre l'année à partir du 1<sup>er</sup> avril au 31 mars. Veuillez imprimer et compléter ce formulaire et le retourner à la conseillère en archivistique à l'adresse ci-dessous. Votre chèque doit être fait à l'ordre du *Conseil des Archives du Nouveau-Brunswick*. Merci.

Type of membership/type d'adhésion : Institutional/Institutionnel    Individual/Individuel

Institution: \_\_\_\_\_

Contact person/Personne à contacter: \_\_\_\_\_

Address/Adresse: \_\_\_\_\_

Postal Code /C.P.: \_\_\_\_\_

Telephone/Téléphone: \_\_\_\_\_

E-mail/Courrier électronique: \_\_\_\_\_

Website/SiteWeb: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Preferred language/ Langue préférée:             English             Français

Please mail to/ Veuillez poster à:            CANB  
P.O. Box/ C.P. 1204, Station A/ Succursale A  
Fredericton, New Brunswick  
E3B 5C8